

价值工程

目 录

2011年7月中旬刊(总第244期/第30卷)

1982年创刊 2011年7月18日出版

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:邵明信

总 编:高志彪

总 编 室:马慧霞 师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:田彦 范文 丛林 张崇 刘希 任海涛
孟慧玲 司义凤 吕光辉 张立芳 苗运强
张新颖 苏媛月 焦建明 岳东鑫 韩硕鹏
杨 丽 周 超

电 话:0311-83020178 传 真:0311-87024742

投稿信箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红 刘小彦

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证:(石市)1301024D00032

印 刷:廊坊市市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼 A501 室

邮 编:050091

国内定价:30.00 元人民币

海外定价:30.00 美元

商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

* 价值与创新 *

- 黄河中游流域土壤活性调查及其激活研究 郭璞等(1)
国际石油价格波动对我国宏观经济的影响 董梁等(3)
浅析医院管理创新的方法 于情等(5)
自然环境和人类社会的关系研究 郭庆春等(6)
基于SSM模型的区域经济结构调整问题的实证研究 李惠杰等(7)
国防支出对经济增长的外部性效应及规模效应的分析 孟斌斌等(9)

* 供应链·价值链 *

- 基于witness的信息共享弱化牛鞭效应效果研究 吴锐华等(10)
我国石油开采企业的物流成本优化 贾果玲(13)

* 工业工程 *

- 滚动轴承密封装置技术的研究 李军利(14)
论矿井素质评价及其在安全生产中的作用 田利军(16)
基于二次开发和CA优化的ZC型蜗杆传动设计 马骏(17)
浅析数控曲轴连杆轴颈车床夹具设计的有效改进 熊文伟(19)
基于模糊状态的串-并联可修系统的模糊可靠性 姚璐等(20)
交流接触器常见故障原因分析及处理 马英力(22)
灯泡贯流式水轮机座环支腿焊条电弧焊工艺优化 张国政(23)
一种推移千斤顶挡块结构的研究设计 刘久良等(24)
基于CTI 400冷凝泵故障分析研究 方雪冰等(25)
臭氧在密闭仓储环境中的防霉应用研究 刘臣宇等(26)
高炉鼓风机节能技术应用及前景分析 秦玉磊等(27)
通风空调系统的节能控制研究 宋瑞祥(29)
风暴潮后电力系设备绝缘表面盐密值突增问题分析 林春清(30)
关于对百吨带制动铁水车存在问题的探讨及采取的措施 王朝辉(31)
集散控制系统在工业流程控制中设计与应用 黄永杰(32)
偏磨套管的剩余抗挤能力研究 王力军等(34)
直流电路中无源二端网络等效电阻的求解 耿凡超(36)
技术创新过程中风险探析 贾宁(37)
奥氏体不锈钢材料的车削加工方法研究 杨希全(38)

* 现代营销 *

- 治理价格垄断行为的有效途径 刘建洲等(39)

* 工程管理 *

- 对房产测绘质量管理科学性的探讨 毕学芳(41)
保合庄村农村基础设施项目管理及启示 侯军岷等(42)
建筑工程施工组织管理的影响因素研究 余春华(43)
西门箭楼修缮工程监理实践的几点体会 杨建昆(44)
浅析我国高速公路成本控制的措施 宋传中(46)
建设工程招投标经济性分析 李芸等(47)
发挥纪检监察职能作用有效实施项目工程监管 李伟(49)
工程建设竣工结算审核工作的思考 王亚秋(50)
浅谈工程项目施工阶段的项目管理 陈明山(51)
基于AHP法的水利工程质量风险分析 房东升等(52)
浅析建筑施工企业员工忠诚度的培养与管理 陆月华(53)
浅谈南四湖湖东堤防的管理 马辉(55)
新建原料场总图设计构想 王希勇(56)
工程施工阶段的过程管理 马怀国等(57)
工程监理中投资控制存在问题浅析 党伟等(58)
邯郸市主城区行道树绿化现状与配置技巧的探讨 王正文等(59)
浅谈公路施工过程中计量、变更工作的管理 杨娟(60)
全过程合同管理在高速公路建设中的运用 杨耀峰(61)
工程管理中的进度、质量及成本的控制研究 刘敏等(62)
工程造价控制对策研究 王飞(63)
对铁路工程价差系数的探讨 刘东宁(64)
物业安全鉴定与处理 谢宇(65)
建筑灭火器配置设计 唐林(66)
如何有效提高建筑工程施工质量 任利锋(68)
工程质量问题原因剖析及预防措施 张桂秀(69)
浅析建筑工程造价 徐良(70)

* 建筑与施工 *

- 论施工工序的质量控制 陈功兵(71)
文物古建筑地基加固工程实例 黄文铮等(72)
浅谈高层建筑混凝土框架结构设计 杨国建(74)

青岛地铁富水砂层段水平旋喷桩技术的应用	张峻(75)	大学生素质教育中个性素质的认识	张勤恩(162)
中国建筑企业施工技术发展战略的研究	李潘武等(76)	对高等数学课教考分离的研究	张慧等(163)
强夯法在新近填土地基加固工程中的应用	林信(78)	谈中职烹饪专业的班级管理	许旭峰(165)
钢筋混凝土开洞梁受力分析	伊路平等(79)	CDIO 模式下文学专题课对工科大学生非专业素质的培养	王娟(166)
奥运体育场独立基础地基承载力验算	江漪(81)	简论高校的诚信教育	梁宏(168)
探析地下室渗漏原因分析及施工防治要点	陆福春(83)	新课程背景下的有效课堂教学研究	权利娜(169)
屋顶花园荷载问题探析	李伟杰(84)	大学生诚信缺失的社会原因思考	雷虹等(171)
公路施工导线复测及成果分析	张本平(85)	全球化背景下大学生爱国主义教育的新思路	齐慧(172)
城市道路景观设计的几点意见	刘翔等(86)	关于普通高校健美操教学改革的若干思考	王海英(174)
微型桩结合土钉墙在基坑支护工程中的应用	党卫红(88)	探索教学过程管理有效途径提升高职人才培养质量	王金凤(175)
浅析中国传统建筑中的审美意味	马长明(89)	紧贴部队岗位任职需求 优化防霉课程教学内容	李丽等(177)
节能建筑外墙自保温技术发展研究	琚花花等(90)	高职高专班主任工作体会浅谈	马晓等(178)
广州及珠三角地区地下水池抗浮设计的研讨	吴硕(91)	谈医学生临床教学实习管理现状及对策研究	徐景彩等(180)
浅谈回弹法检测混凝土抗压强度	王玮等(93)	从人生导师角色定位谈民办高校辅导员的队伍建设	巫幸兴(181)
复合桩在公路软基处理中的探讨	光金洲(94)	高校排球课对学生情商的培养	郑永才(182)
小行地铁站地面切割施工的噪声控制	钟声明(95)	一类非单调二元算子方程解的存在唯一性	赵晓晶等(184)
预应力钢筋的损伤与减小措施总结	毕莹莹等(96)	运动训练专业学生的思想政治工作创新研究	马相华(185)
浅析我国发展绿色节能建筑的重要性	赵莹莹等(98)	高职院校图书馆采访工作之见	唐燕(186)
* 经营管理 *		“包装网站设计”课程教学改革探索	李志强(188)
浅析中小企业如何吸引并利用人才	王志涛(99)	农村中小学教师教育法制素质的现状调查与分析	刘艳金(189)
基于企业经营能力角度的无形资产评价体系	龔先等(100)	高职物理教学中多媒体技术应用利弊谈	杨广伙(190)
客服部培训方案设计	吴少武等(102)	高职电气自动化技术专业“校企合作”实训基地建设方案的研究与实践	崔兴艳(192)
基于税收筹划该企业职工薪酬制度的设计	顾瑞鹏等(103)	浅谈口腔医学技术专业教学、实习存在的问题及对策	黄彬等(193)
中小企业财务管理中存在的问题及对策	吴华(105)	各项有氧运动对大学生心理健康的帮助	杜建萍(194)
中小 IT 企业培训现状及优化模型研究	梁艳(106)	在开展高级医学研讨班中培养优秀学生团队的探索	蔡召忠等(195)
企业产品标准制定中若干问题的探讨	李莉(107)	谈偶像对大学生思想行为的影响	李小明等(196)
世界经济危机对我国企业文化发展的影响探析	樊黎明(108)	学习“三平”精神,加强青年教师师德建设	郭晓娜等(197)
企业营运资金管理之初探	张玉涛(110)	影响高校体育俱乐部教学模式开展的因素与建议	王海虎等(199)
计算机制造业产品差别化成因分析	姜祖岩(112)	高职体育教学存在的问题与建议	杜冬玲(200)
* 财经金融 *		基于合作意识培养的数学教学策略探析	雷兴辉(201)
浅谈土地储备项目贷款风险及其对策	刘明举等(113)	中外合作办学模式下的辅导员工作方法探析	甘超等(202)
预算外资金管理存在问题和对策建议	王玲玲(114)	试论高职院校经贸类毕业生出路指导	林勇刚(203)
关于中石化财务管理目标的研究	高蕾(116)	培养学生创新素质,构建高校课外体育教育新模式	梅丽娜(205)
会计电算化发展趋势之管见	柴美群(118)	略论高职院校学报责任编辑的隐性职责	吴宪洲(206)
合理选择固定资产折旧方法的思考	任洪玲(120)	合作原则与大学英语口语教学	初从娟(207)
* 信息技术 *		浅谈机械制图的教学设计	刘学燕等(208)
基于 ZigBee 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	高等农业院校设立农牧系统培训基地的可行性与工作思路分析	王菁(209)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	论高等教育生态系统的可持续发展	王锋(210)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	训练与教学结合,能力与素质并进	杨玲(212)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	项目教学法在高职 Java 教学中的创新研究	王振辉等(213)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	英语形成性评价的实施	刘新莉(215)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	浅谈高职学生在校价值	刘勇等(216)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	一种基于几何关系的数据点云去噪算法	樊宇等(217)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	试析外宣翻译的特点和要求	冯维娜等(218)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	纵论陕甘宁边区学校体育的发展	赵金林(220)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	浅谈如何提高高职院校学生学习效率和学习质量	巫婷等(221)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	新形势下加强大学生感恩教育的途径探索	朱莉(223)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	《园林生态》说课之我见	白涛等(224)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	高职高专专业教学改革研究	冯刚等(226)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	农科类全日制专业学位研究生教育初探	黄丹等(227)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	论诗歌意境范畴的审美特征	左刚(228)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	地方师范院校大学英语教学现状分析	褚瑞莉等(230)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	经济欠发达地区高校发展 SWOT 分析及策略	雷清(231)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	浅谈现代化教学设备的管理	易军(233)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	复变函数课程的对比教学法研究	秦玉芳等(234)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	以人为本,高校学生教育管理中的重要原则	李鹏等(235)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	试论高职院校双师素质的培养途径	王静等(237)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	基于应用的中职数学渗透式教学研究	孙维强(238)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	高职专业建立“六结合”质量监控体系的实践	段峻(239)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)	剖析高校学生在羽毛球运动中头晕现象的成因	王玉瑞(240)
基于 ZIGBEE 的无线传感网络的研究与设计	冯承金等(121)		
* 教育与培训 *			
我国西部地区高校高级专业技术人才体育活动现状与对策研究	杨建设等(160)		

关于完善独立学院就业工作发展的思考	叶凯贞 等(242)	高校家庭经济困难学生资助体系问题分析及对策研究	李恩广 等(287)
影响西部地区工科院校青年教师成长的因素分析	曾华辉 等(243)	* 法制天地 *	
大学生网络素养教育培养探析	彭瑞良(244)	立案审查:行政诉讼的关键阶段	郝婷(288)
高校图书馆借通还的现状分析及对策探讨	翟宁 等(246)	当前我国私募基金法律确认问题的探讨	李慧(290)
构建校园篮球文化的意义	郑爱莲(247)	创业板董事、高管人员辞职行为法律问题研究	陈晶京 等(292)
非正式支持系统打开毕业生就业的窗口	赵芬(248)	台议如何构建和谐法治社会	习伟 等(293)
基于项目教学的《电机与电气控制》课程改革探索	代礼前(249)	民间文学艺术的知识产权保护现状及建议	王慧(295)
生态位理论在江西省师范类高校发展中的应用	谢坤 等(250)	* 理论与实践 *	
发现学习教学模式在排球教学中的探索	王玲(252)	影响跨文化交际活动的主观因素的探究	魏巍(296)
浅谈学生自理能力的培养	王晓静(253)	西周不存在户籍制度	李淑芳(297)
简析日本人在交际中的肢体语言	田文莉(254)	福柯美学思想中的审美自由观念	刘鑫(299)
我国西部体能类竞技运动人才优势的理论研究	韩鹏伟(255)	浅议医院老年人才心理健康维护	廖雪梅(300)
高职院校高等数学师资队伍评价标准研究	赵建英(257)	电梯节能及能源再生技术探讨	赵彬 等(301)
中山市青年创业素质调查研究	张小艳 等(258)	太阳能热水技术在小区建设中的应用探讨	王华(302)
解读《第二十二条军规》中的黑色幽默及其象征意义	李军胜(259)	陕西黄河湿地鹭类繁殖地的生境保护	吴逸群(303)
"阳光体育语境下"大学生心理健康与体质相关分析	田常军(260)	基于现代项目管理理论 促进科研项目管理水平全面提升	赵中余(304)
高素质应用型生物学人才的培养模式探析	王晶英 等(261)	关公文化主题旅游协作联盟的构建研究	苗燕 等(305)
普通高校收费定价模型研究	王娟 等(263)	青藏铁路沙害生物防治初探	冯玲正 等(306)
美育在高校学生工作中的特殊作用	潘慧锦 等(264)	灰色关联度法在特种设备事故统计分析中的应用	于江 等(308)
建筑类高职院校辅导员工作中有效沟通的思考	刘颖 等(266)	鄱阳湖水系章江源头大余流域水污染现状调查及防治	罗登明(310)
关于研究生课程教学模式的思考与探索	夏良华 等(267)	苯酚水在离子交换树脂电化学降解中的机理研究	王莹 等(311)
我国体育旅游发展现状及策略	赵永寿(268)	浅谈管理学教学中的案例选择与运用	闫早香(313)
我国高等教育规模演变观察	何光一等(270)	中国女足与世界女足强队技战术风格比较研究	刘勇(314)
全人教育的本土化诉求及实践对策	游学民(271)	论蹴球运动的价值	张波(316)
材料化学专业人才培养模式的研究与实践	宋金玲 等(273)	浅谈拆迁入户调查表填报过程中的注意事项	姜艳 等(317)
高职院校青年教师教学能力培养初探	王晓霞 等(274)	生态农业的主要模式及其发展	王志平(318)
基于工作过程的"课证融合"人才培养模式实践	刘丽君(276)	高胆固醇饮食对昆明小鼠血清总胆固醇的影响	刘超(319)
新形势下对大学生思想政治工作的思考及对策	熊焰 等(277)	产品创新在羽毛球创新设计中的应用	侯冠华 等(320)
陕西省普通高校开设攀岩运动的优势与阻力研究	沙鹏(278)	安塞腰鼓多元文化解读	李鸿亮(321)
小议高职院校辅导员如何做好学生管理工作	魏艳清(280)	房价与地价关系的分析	赵红平(322)
社会历史因素对汉字的影响研究	寇延年(281)	我国中部地区发展农作物秸秆生物质热电技术的意义	李永斌(323)
增强网络环境下大学生思想政治教育有效性的思考	谢安国(282)	情绪切换的实验设计	雷文斌(324)
学校体育资源与社区体育共享的研究	靳淑政 等(284)	基于 SWOT 分析的鄂西北国际医疗旅游发展战略研究	安艳芳(325)
浅析 SimMarketing 软件在高职院校市场营销专业实践教学中的作用	刘蕾(285)	保障民生——稳妥推进社会保障卡项目建设	汤淑琴(327)
高等院校人文教育的反思	冯龙良 等(286)	浅析社会中介服务对纳税服务社会化的作用	王晓春(328)

国家级核心期刊

《价值工程》杂志约稿函

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:河北省技术经济管理现代化研究会。《价值工程》是中国科技核心期刊(2010年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国高等教育学会(价值工程分会)会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

* 栏目开设:

本刊特稿、宏观经济、技术经济、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、现代营销、企业文化、人力资源、价值工程、工业工程、工程技术、科研与创新、生命科学、工程管理、建筑与施工、安全生产、信息技术、农林科技、计算机应用、教育与培训、职教探索、法制天地、理论与实践、医药研究等。

* 投稿须知:

1. 应另列:与中文相应的英文标题,作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。2. 应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。3. 基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。4. "参考文献"若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。5. 图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。6. 文稿应执行法定计量单位。7. "作者简介",请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。8. 为便于及时联系,请告知电话、电子信箱,并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。9. 编辑部对来稿文章标题、内容有删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章,本刊有权入编数据库。10. 切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

CONTENTS

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.30 7.b (Sum No.244)

Published in Jul. 18, 2011

Inscribed: Yuan Baohua

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager: Hebei Association for

Science and Technology

Sponsor: Hebei Institute of

Technology Economy and

Modern Management

Chief Editor's Department:

Ma Huixia Shi Rui

Editor: Editorial Team of VE

Publisher: Magazine Publishing House
of VE

Address: Room A501, Zhuoda Property

House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 83020178

E-mail: vezszbjb@163.com

Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Changling Printing House, Langfang

Distributor: Shijiazhuang Post Office

Subscriptions: Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price: ¥30.00

Overseas Single Price: \$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 The Survey on the Soil Activity in the Middle Reaches of the Yellow River and Its Activation Research Guo Pu, *et al.*
3 Influences of International Oil Price Fluctuation on Chinese Macroeconomy Dong Liang, *et al.*
5 Analysis on Innovative Ways of Hospital Management Yu Qing, *et al.*
6 Study on the Relation between Natural Environment and Human Society Guo Qingchun, *et al.*
7 Regional Economic Structure Adjustment Research Based on SSM Model Li Huijie, *et al.*
9 The External Effects and Scale Effect of Defense Spending on Economic Growth Meng Binbin, *et al.*

SUPPLY CHAIN·VALUE CHAIN

- 10 Research on Information Sharing Reducing Bullwhip Effect Based on witness Wu Ruihua, *et al.*
13 The Logistics Cost Optimization of Oil Exploitation Enterprises in China Jia Guoling

IE

- 14 The Study on Sealing Device Technology of Rolling Bearing Li Junli
16 Study on Quality of Coalmine and Its Relation to Safety Production Tian Lijun
17 The Driving Design of ZC Worms Based on Secondary Development and GA Optimization Ma Jun
19 Analysis on the Effective Improvement of the Design of CNC Crankshaft Grinding Neck Lathe Turning Attachment Xiong Wenwei
20 Fuzzy Reliability of Repairable Series-parallel System with Fuzzy States Yao Yao, *et al.*
22 Analysis and Treatment of Causes for Common Faults of AC Contactor Ma Yingli
23 Optimization on Shielded Metal Arc Welding of Legs of Stay Ring of the Bulb Tubular Turbine Zhang Guozheng
24 Research on A Kind of Limit Stop Structure of Goes Jack Liu Jiuliang, *et al.*
25 The Analysis and Research of Failure Based on CTI 400 Cryopump Fang Xuebing, *et al.*
26 The Mouldproof Application Research of Ozone in Environment of Closed Storehouse Liu Chenyu, *et al.*
27 Application of Energy-saving Technology for Stove Blower and the Prospect Qin Yulei, *et al.*
29 Energy-saving Control of Ventilation and Air Conditioning System Song Ruixiang
30 Analysis the Sudden Increase of Insulator Salt Density of Electrical Equipment after the Storm Tide Lin Chunqing
31 With Regard to the Problems of Hundred Tons Ladles with Brake and Countermeasures Wang Zhaohui
32 Design and Application of Distributed Control System in Industrial Process Control Huang Yongjie
34 Research on the Remaining Collapse Resistance of Partial Worn Casing Wang Lijun, *et al.*
36 Solving the Equivalent Resistance of Passive Two-End Network in Dc Road Geng Fanna
37 Risk Analysis in the Process of Technological Innovation Jia Ning
38 Methods of Lathing Austenitic Stainless Steel Materials Yang Xiquan

MODERN MARKETING

- 39 The Effective Way to Control Price Monopoly Liu Jianzhou, *et al.*

ENGINEERING & MANAGEMENT

- 41 Discussion on the Scientific Quality Management of Real Estate Surveying and Mapping Bi Xuefang
42 Project Management of Rural Infrastructure in Baoheshuang Village and the Enlightenment Hou Junqi, *et al.*
43 The Influencing Factors of Construction and Organization Management of Construction Engineering Yu Chunhua
44 Some Experience on Supervision Practice of Ximen Embasured Watchtower Renovation Yang Jiankun
46 Analysis on Cost Control Measures of Freeway in China Song Chuanzhong
47 The Economy Analysis of Construction Projects Bidding Li Yun, *et al.*
49 Playing the Role of Discipline Inspection and Supervision Functions and Effectively Implementing Project Supervision Li Wei
50 Thinking of Final Account Audit of Construction Wang Yaqiu
51 Discussion on the Project Management in the Construction Phase Chen Mingshan
52 Risk Analysis of Water Projects Quality on Analytic Hierarchy Fang Dongsheng, *et al.*
53 Cultivation and Management of Employee's Loyalty in the Construction Corporate Lu Yuehua
55 Discussion on the Management of the Eastern Dike of Nansi Lake Ma Hui
56 Design Concept of Total Map of New Raw Material Market Wang Xiyong
57 Process Management in Construction Phase of Project Ma Huaiguo, *et al.*
58 The Analysis about the Control Investment in Construction Supervising Dang Wei, *et al.*
59 Discussion on Urban Road Tree Planting and Collocating in Handan City Wang Zhengwen, *et al.*
60 Management of Measurement and Change Work in the Construction Process of Highway Yang Juan
61 The Use of Management in Whole Process of the Contract in Highway Construction Yang Yaofeng
62 The Progress, Quality and Cost Control in Project Management Liu Min, *et al.*
63 The Control Countermeasures of Project Cost Wang Fei
64 The Price Difference Coefficient of Railway Projects Liu Dongning
65 Property Safety Assessment and Treatment Xie Yu
66 Configuration Design of Building Fire Extinguisher Tang Lin
68 How to Effectively Improve the Quality of Building Construction Ren Lifeng

69 Cause Analysis of Quality Problems and Preventive Measures Zhang Guixiu
 70 Analysis of Construction Project Cost Xu Liang
 71 The Quality Control of Construction Process Chen Gongbing

BUILDING & CONSTRUCTION

72 An Engineering Example in Foundation Reinforcement for Cultural Relic Building Huang Wenzheng, *et al.*
 74 Discussion on the Design of Concrete Frame Structure of High-rise Building Yang Guojian
 75 Application of the Technology of Horizontal Rotary Jet in Water-rich Sand Stratum of Qingdao Subway Zhang Ling
 76 Research of the Development Strategy to the Construction Technology in the Construction Enterprise of China Li Panwu, *et al.*
 78 Application of Dynamic Compaction in the Recent Filling Foundation Reinforced Engineering Lin Ji
 79 The Stress Analysis of the Beams with Large Openings of Reinforced Concrete Yi Luping, *et al.*
 81 Foundation Capacity Calculation of Oran Stadium Jiang Yi
 83 Cause Analysis of Basement Leakage and Control Points of Construction Lu Fuchun
 84 Analysis about Rooftop Garden Load Problem Li Weijie
 85 Wire Repetition Measurement and Result Analysis in Highway Construction Zhang Benping
 86 Some Advice about Landscape Design of Urban Road Liu Xiang, *et al.*
 88 Application of Mini-pile Support with Soilnailing Wall in Support Engineering of Deep Foundation Pit Dang Weihong
 89 Shallow Analysis of Aesthetic Meaning in Chinese Traditional Architecture Ma Changming
 90 Analysis of Self Insulation Technology on External Wall of Energy-saving Building Ju Huahua, *et al.*
 91 Analysis of Anti-float Design for Underground Tank in Guangzhou Area and the Pearl River Delta Wu Shuo
 93 Discussion on Using Rebound Method to Test the Compressive Strength of Concrete Wang Wei, *et al.*
 94 Research on Composite Pile in Soft Ground Improvement of Highway Guang Jinzhou
 95 Noise Control of Ground Incision Construction in Small Line Subway Station Zhong Shengming
 96 Summary of the Losses of Prestressed Concrete and the Measures to Reduce Losses Bi Yingying, *et al.*
 98 Analysis of the Importance of Developing Green Energy-saving Building in China Zhao Yingying, *et al.*

OPERATION MANAGEMENT

99 How Can SMEs Attract and Use Talent Wang Zhitao
 100 Intangible Assets Evaluation System Based on Operation Ability of Enterprises Zhao Xian, *et al.*
 102 Training Program Design of Customer Service Department Wu Shaowu, *et al.*
 103 The Design of Enterprise Workers' Remuneration System Based on Tax Planning Gu Ruipeng, *et al.*
 105 Problems in Financial Management of SMEs and the Countermeasures Wu Hua
 106 Status of the Training Project in Middle and Small IT Corporations and Optimization Model Liang Yan
 107 Discussion on a Number of Issues When Preparing the Enterprise Product Standards Li Li
 108 Analysis on the Impact of World Economic Crisis on the Development of China's Corporate Culture Fan Liming
 110 Preliminary Discussion on Working Capital Management of Enterprise Zhang Yutao
 112 The Cause of Product Differentiation in Computer Manufacturing Industry Jiang Zuyan

FINANCE & ECONOMICS

113 Loans Risk of Land Reserve Projects and Countermeasures Liu Mingju, *et al.*
 114 Problems in the Management of Off-budget Funds and Countermeasures Wang Lingling
 116 Study of the Goal of Sinopec Financial Management Gao Lei
 118 Opinion on the Development Trend of Computerized Accounting Chai Meiqun
 120 Thinking on Reasonable Choice of Fixed Assets Depreciation Methods Ren Hongling

IT

121 Design of Wireless Sensor Network Based on ZIGBEE Feng Chengjin, *et al.*
 123 Design and Implementation of Student Management System Shi Yumin, *et al.*
 124 Intellisense in the Internet of Things Li Zhongwei, *et al.*
 125 GPS Relative Positioning Based on Differential Deng Xiaojiao
 127 Research on Training Mode for Service Outsourcing Oriented Talent of Software Engineering Wang Qun
 128 The Application of Computer Supervisory Control in Qingfengling Teaching Power Plant Liu Wenzhang
 129 The Design of Training Platform of Embedded Intelligent Household System Zhang Wanliang
 130 B/S-based Mode of Evaluation System for Laboratory Management Huang Zhongqiang
 132 The Automatic Recognition of Aviation Gauge with Pointer Based on HOUGH Transformation Gao Mei, *et al.*
 133 Design and Implementation of Graduate Design Guidance System Based on WEB Han Likai, *et al.*
 134 Analysis of the Problems of Universities' Network Party Construction Work at the Present Stage Fu Ce, *et al.*
 136 Design and Implementation of Micromouse Based on STM32 Bo En, *et al.*
 138 Injection Molding Machine Control System Based on PLC Ma Ying
 139 The Research of Community Education System Based on Cloud Computing Liang Jinxiong
 141 The Application of ERP Financial System in the Enterprise Agilization Wang Yiling, *et al.*
 143 Preventing and Killing the Malicious Software Sun Jun
 144 Research on the Application of Software Component in Expert Systems Song Yupu, *et al.*
 146 Simulation and Realization of Timer Controlling Music Doorbell Based on AT89C51 Microcontroller Chen Qiaoli, *et al.*
 148 Application of EPG to Digital TV System in Remote Western Region Cheng Yuandong
 150 The Design of Stepping Motor Control System Based on SCM Wang Gang
 151 Brief Analysis of Information Resource Platform Construction of National Aviation Industry Base Chen Hui
 152 Exploration on the Construction of "Digital City" Frame Structure Ding Kai
 153 Strategy Analysis of Informatization Management of Highway Electromechanical Maintenance Wang Danghua
 154 The Design of Sewage Pumping Station Remote Monitoring System Based on PLC Zhao Desheng, *et al.*
 155 Application Status of EKF in Moving Automobile State Estimation Sun Qiuyun
 156 Research on Cost Control of Communication Engineering Rui Fengge
 157 The Realization of Prepress Image Processing Quality Control Feng Candong

CONTENTS

158 The Thinking and Practice of Adopting Informationization to Promote Saving Energy and Reducing Emissions	Hu Rongxian, <i>et al.</i>
EDUCATION & TRAINING	
160 Research on the Status Quo and Countermeasure about Exercise of the Highly Qualified Personal of Specialty in the West of China	Yang Jianshe, <i>et al.</i>
162 The Awareness of Student's Individual Quality under Education for All-round Development at College	Zhang Qinken
163 A Study of the Separation of Teaching and Testing on Advanced Mathematics	Zhang Hui, <i>et al.</i>
165 Management of Culinary Class in Secondary Vocational School	Xu Xufeng
166 To Develop Non-specialized Quality of Engineering Students by Literature Class under CDIO Mode	Wang Juan
168 The Integrity Education in the University	Luan Hong
169 The Research of Effective Classroom Teaching under the New Curriculum Background	Quan Li'na
171 Social Reason of the Trustworthiness Imperfection of University Student	Lei Hong, <i>et al.</i>
172 The New Ideas of College Students' Patriotism Education under the Background of Globalization	Qi Hui
174 Aerobics Teaching Reform of Regular Institutions of Higher Learning	Wang Haiying
175 Find out an Effective Way into Teaching Process Management to Improve the Quality of Higher Vocational Education	Wang Jinfeng
177 Clinging to Army Post Education Need to Optimize Teaching Content about Mould Proof Course	Li Li, <i>et al.</i>
178 Vocational Class Teacher's Experience	Ma Xiao, <i>et al.</i>
180 Study on the Status Quo of Administration and Strategies in Clinical Practice	Xu Jingcai, <i>et al.</i>
181 Discussion on the Private College Counselors Team-building from the Mentor Role Definition	Wu Xingxing
182 The University Volleyball Class Trains EQ of Students	Zheng Yongcai
184 The Existence and Uniqueness of the Solutions of Some Non-monotone Binary Operator Equations	Zhao Xiaojing, <i>et al.</i>
185 The Research and Innovation of Ideological and Political Education about Students Who Major Sports Training	Ma Xianghua
186 Opinion on Interview Work of Library in Higher Vocational College	Tang Yan
188 Teaching Reforming Exploration on "Packaging Web Design"	Li Zhiqiang
189 The Investigation and Analysis of Education Legal System Quality about Primary and Middle Teacher in Rural Area	Liu Yanjin
190 Discussion on the Pros and Cons of Multimedia Technology Application in Higher Vocational Physics Teaching	Yang Guangyi
192 Research and Practice of "School-enterprise Cooperation" Training Base Building Programs for Higher Vocational Electrical Automation Technology Major	Cui Xingyan
193 Problems and Countermeasures of Stomatology Technology Teaching and Practice	Huang Bin, <i>et al.</i>
194 The Assistance of Aerobic Exercise on Mental Health of College Students	Du Jianping
195 Exploration on Culturing Excellent Student Team in Taking Advanced Medical Seminar	Cai Zhaozhong, <i>et al.</i>
196 Impact of Idol on Colleger's Thought and Behavior	Li Xiaoming, <i>et al.</i>
197 Study the Spirit of "Ordinary, Calm and Common", Strengthen the Construction of Teachers' Morality in the Colleges and Universities	Guo Xiaona, <i>et al.</i>
199 Influencing Factors of Popularizing Teaching Model of College Sports Club and Suggestion	Wang Haihu, <i>et al.</i>
200 Problems in Vocational Physical Education and Suggestion	Du Dongling
201 Mathematic Teaching Strategy Based on Teamwork Spirit Cultivation	Lei Xinghui
202 Counselor's Work Way in Model of Sino-Foreign Cooperation in Education	Gan Chao, <i>et al.</i>
203 Vocational Counsel of Economic and Trade Graduates in Vocational College	Lin Yonggang
205 On Establishing a New Model of Promoting Extracurricular Sports Activities and Developing College Students' Innovative Qualities	Mei Li'na
206 Implicit Responsibility of Commissioning Editor of Vocational College Journal	Wu Xianzhou
207 Co-operative Principle and Oral Teaching of College English	Chu Congjuan
208 Teaching Design of Mechanical Drafting	Liu Xueyan, <i>et al.</i>
209 Analysis of Feasibility and Work Idea of Setting Training Base of Farming System in Institute of Higher Agricultural Education	Wang Qing
210 On the Sustainable Development of Eco-system of Higher Education	Wang Feng
212 Combination of Training and Teaching, Cultivation of Ability and Quality Together	Yang Ling
213 Innovation of Project-teaching Method to Java in Vocational Schools	Wang Zhenhui, <i>et al.</i>
215 The Implementation of Formative Assessment in English Study	Liu Xinli
216 Discussion on the Students' Value in Higher Vocational College	Liu Yong, <i>et al.</i>
217 A Triangle Filter Method for Reducing Noise Error of Points Clouds Data Based on Geometric Relations	Fan Yu, <i>et al.</i>
218 The Peculiarities and Requirements of Chinese Publicity Materials' Translation	Feng Weina, <i>et al.</i>
220 Development of School Physical Education in Shaanxi-Gansu-Ningxia Revolutionary Region in China	Zhao Jinlin
221 Discussion on Improving the Learning Efficiency and Quality of Students of Higher Vocational Colleges	Wu Ting, <i>et al.</i>
223 Approach to Enhancing Students' Thanksgiving Education under the New Situation	Zhu Li
224 Some Thoughts on Lesson of Course-teaching Arrangement for <i>Landscape Ecology</i>	Bai Tao, <i>et al.</i>
226 Professional Teaching Reform of Vocational Colleges	Feng Gang, <i>et al.</i>
227 Graduate Education of Agricultural Science and Full-time Degree	Huang Dan, <i>et al.</i>
228 Aesthetics Characteristic of Poem's Artistic Conception Category	Zuo Gang
230 Current Situation Analysis of College English Teaching	Chu Ruili, <i>et al.</i>
231 SWOT Analysis on Development of Institutions of Higher Education in Economically Underdeveloped Areas and Strategy	Lei Qing
233 Management of Modern Teaching Equipment	Yi Jun
234 On the Study of Comparative Teaching in Complex Analysis	Qin Yufang, <i>et al.</i>
235 Important Principle of Student Education and Management in Colleges and Universities: People-oriented	Li Peng, <i>et al.</i>
237 Cultivating Way of Double-Certificate Quality in Vocational Colleges	Wang Jing, <i>et al.</i>
238 Research on Math Penetrating Teaching Based on Application in Secondary Vocational School	Sun Weiqiang
239 The Practice of Establishing Professional Quality Monitoring System Having Six-terms Content in Polytechnic Institute	Duan Jun
240 Analysis on Causes of Dizziness in Badminton of Colleges and Universities	Wang Juerui
242 Thoughts on the Improvement of the Employment in Independent Colleges	Ye Kaizhen, <i>et al.</i>
243 Influencing Factors of Growth of Young Teachers in Western Engineering Colleges	Zeng Huahui, <i>et al.</i>
244 Network Literacy Education Cultivation of College Students	Peng Ruiliang

246 Current Situation of Library LOAN and Countermeasures	Zhai Ning, <i>et al.</i>
247 Significance of Building Campus Basketball Culture	Zheng Ailian
248 Informal Support Systems Open the Employment Windows for Graduates	Zhao Fen
249 Course Reform of <i>Electrical Motor and Electrical Control</i> Based on the Project Teaching	Dai Liqian
250 Study on the Application of the Niche Theory on the Development of the Normal Colleges and Universities in Jiangxi Province	Xie Kun, <i>et al.</i>
252 Discovery Learning Teaching Model in Volleyball Teaching	Wang Ling
253 Cultivation of Children's Self-dependence Ability	Wang Xiaojing
254 A Brief Introduction to Japanese Body Language	Tian Wenli
255 Theoretical Research on Talent Advantage of Physical Movement in the West of China	Han Pengwei
257 Evaluation Criterion of Advanced Mathematics Faculty in Vocational Colleges	Zhao Jianying
258 Investigation and Research on Youth's Entrepreneurs Competency in Zhongshan City	Zhang Xiaoyan, <i>et al.</i>
259 Interpretation on the Black Humor and Symbolic Meaning in <i>Catch-22</i>	Li Junsheng
260 Correlativity of Collegers' Mental Health and Physique in Sun Sports Context	Tian Changjun
261 Cultivation Model of High-quality Applied Talent with Biological Knowledge	Wang Jingying, <i>et al.</i>
263 The Research on Tuition Pricing Model of Higher Education	Wang Juan, <i>et al.</i>
264 Special Functions of the Aesthetic Education in College Students Work	Pan Huijin, <i>et al.</i>
266 Effective Communication in Counselor's Work in Building Vocational Colleges	Shen Ying, <i>et al.</i>
267 Thoughts and Exploration on Teaching Mode of Postgraduate Courses	Xia Lianghua, <i>et al.</i>
268 Tactics on the Development of Sports Tourism in China	Zhao Yongshou
270 Observation on China's Higher Education Scale Evolution	He Guangyi, <i>et al.</i>
271 Localization Appeal and Practice Countermeasures of Holistic Education	You Xuemin
273 Research and Practice of Talent Training Model of Materials and Chemistry Major	Song Jinling, <i>et al.</i>
274 Teaching Ability Training of Young Teachers in Higher Vocational Colleges	Wang Xiaoxia, <i>et al.</i>
276 Practice of "Course-certificate Integration" Talent Training Mode Based on the Working Process	Liu Lijun
277 Consideration and Countermeasure about College Students' Ideological and Political Education under New Situation	Xiong Yan, <i>et al.</i>
278 Research on the Advantage and Resistance for Rock-climbing Sports at College in Shaanxi Province	Sha Peng
280 How Counselors Better Manage and Serve for Students	Wei Yanqing
281 The Influence Factors of Chinese Characters	Kou Yannian
282 Strengthening Effective Ideological and Political Education of College Students in Network Environment Context	Xie Anguo
284 The Sharing of the School Sports Resources and Community Sports	Jin Shumei, <i>et al.</i>
285 The SimMarketing Software's Effect in Practice Teaching of Higher Vocational Colleges' Marketing Major	Liu Lei
286 Introspection of Humanistic Education of Institutions of Higher Education	Feng Longliang, <i>et al.</i>
287 Problems in Funding System of College Students with Financial Difficulties and Countermeasures	Li En'guang, <i>et al.</i>

LEGAL CORNER

288 Investigating: Key of Administrative Litigation	Hao Ting
290 Law Identification of Privately Offered Fund in China	Li Hui
292 Research on Legal Issues of Resignation of the Directors of GEM	Chen Jingjing, <i>et al.</i>
293 Discussion on How to Construct Harmonious Law-governed Society	Xi Wei, <i>et al.</i>
295 Status of Intellectual Property Protection of Folklore and Recommendations	Wang Hui

THEORIES & PRAXIS

296 Exploration on the Subjective Factors that Affect Cross-cultural Communication Activities	Wei Wei
297 The Household Registration System Did Not Exist in the Western Zhou Dynasty	Li Shufang
299 The Concept of Aesthetic Freedom in Foucault's Aesthetic Ideology	Liu Xin
300 Discussion on the Maintenance of Mental Health of Old Talent in Hospital	Liao Xuemei
301 Discussion on Elevator Energy Saving and Renewable Energy Technology	Zhao Bin, <i>et al.</i>
302 Discussion on the Application of Solar Water Heating Technology in the Residential Construction	Wang Hua
303 The Breeding-site Protection of Heron in Yellow River Wetlands in Shaanxi Province	Wu Yiqun
304 Roundly Promoting the Management of Scientific Research Projects on the Basis of Modern Project Management Theory	Zhao Zhongyu
305 On the Construction of the Thematic Tourism Collaborative Union about Guan Gong Culture	Miao Yan, <i>et al.</i>
306 Sand Biological Control of Qinghai-Tibet Railway	Feng Lingzheng, <i>et al.</i>
308 The Application of Grey Relational Analysis in Statistic Analysis of Special Equipment Accidents	Yu Jiang, <i>et al.</i>
310 Status Investigation and Prevention of Water Pollution of Dayu Basin of Zhangjiang Source of Poyang Lake Water System	Luo Dengming
311 Mechanism of Electrochemical Catalytic Treatment of Phenol Wastewater Catalyzed by Metal Ion Supported on Cation Exchange Resin	Wang Ying, <i>et al.</i>
313 Case Selection and Application in Management Teaching	Yan Zaoxiang
314 Comparative Study on the Technical and Tactical Style between Chinese Women Soccer Team and Top Women Soccer Teams in the World	Liu Yong
316 Discussion on the Value of Shuttlecock	Zhang Bo
317 Discussion on Points for Attention when Filling Demolishing Questionnaire	Jiang Yan, <i>et al.</i>
318 Main Models of Ecological Agriculture and Their Development	Wang Zhiping
319 Influence of High Cholesterol Diet on Total Cholesterol in Serum of Mice	Liu Chao
320 Application of Product Innovation in Badminton Design	Hou Guanhua, <i>et al.</i>
321 Multi-cultural Interpretation of Ansaï Waist Drum	Li Hongliang
322 Analysis of the Relationship between Housing Price and Land Price	Zhao Hongping
323 Importance of Developing Biomass Thermal-Power Technology of Straw in Central China	Li Yongyan
324 The Experimental Design of Emotional Switching	Lei Wenbin
325 On the Strategies of Medical Tourism in North-western Hubei by SWOT Method	An Yanfang
327 Protecting People's Livelihood to Steadily Push forward the Social Security Card Project	Tang Shuqin
328 Impacts of Social Intermediary Service on Socialization of Tax Payment Service	Wang Xiaochun